



兹证明

深圳市中龙电气有限公司

组织机构代码: 66852917-4

经营地址: 深圳市宝安区石岩街道永和路3号上排工业区厂房2 (二楼南)

注册地址: 深圳市宝安区石岩街道永和路3号上排工业区厂房2 (二楼南)

的质量管理体系适用于

电源设备 (不间断电源、稳压器、逆变器) 的设计、生产、销售

已经 NQA 根据标准

ISO 9001:2008

审核和注册

注册要求组织必须按照上述标准保持其质量管理体系, 并由 NQA 进行监督。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询

SNQA 查询网站: www.snqa.com.cn

Aauweid.

Certification Director



015

Certificate Number **31008**

Date: 01 July 2008

Reissue Date: 20 June 2014

Valid Until: 20 June 2017

EAC Code: 19





Certificate of Registration

This is to certify that the Quality Management System of
Shenzhen ZLPOWER Electronics Co., Ltd

Organization Code:66852917-4

Operation Address: Floor 2, Building 2, Runteng Shangpai Industry Zone 1, Number 3, Yonghe Road, Shiyantown, Baoan District, Shenzhen, China.

Registered Address: Floor 2, Building 2, Runteng Shangpai Industry Zone 1, Number 3, Yonghe Road, Shiyantown, Baoan District, Shenzhen, China.

applicable to

Design, manufacture and sales of power-supply device(uninterruptible power supply, voltage regulator and inverter)

has been assessed and registered by NQA against the provisions of

ISO 9001:2008

This registration is subject to the company maintaining a quality management system, to the above standard, which will be monitored by NQA.

The information of this certificate can be checked on CNCA's website (www.cnca.gov.cn)
SNQA's website : www.snqa.com.cn

Adam Weir

Certification Director



015

Certificate Number **31008**

Date: 01 July 2008
Reissue Date: 20 June 2014
Valid Until: 20 June 2017
EAC Code: 19

